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R O M Â N I A 
CONSILIUL  JUDE ŢEAN  TELEORMAN 

 
PROCES VERBAL  

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Teleorman  
din data de 30 ianuarie 2014 

 
 Bună ziua, stimaţi colegi, 
 Consiliul Judeţean Teleorman a fost convocat în şedinţă ordinară pentru astăzi, 30 
ianuarie 2014, prin dispoziţia nr. 17 din 23 ianuarie 2014. 

La şedinţă participă 30 consilieri din totalul de 32 consilieri în funcţie, lipsind 
doamna Târnăcop Aurica şi domnul Iliescu Angelică, şedinţa de consiliu este legal 
constituită, fiind astfel asigurat cvorumul de prezenţă necesar pentru desfăşurarea legală a 
acestei şedinţe ordinare. 
 
  Fiind şedinţă publică, aşa cum prevede Legea administraţiei publice locale, 
anunţul cu ordinea de zi a fost adus la cunoştinţă dumneavoastră şi locuitorilor judeţului 
Teleorman prin mass - media locală, fiind publicat şi pe site-ul Consiliului judeţean. 

 
Participă, în calitate de invitaţi, directori şi funcţionari publici din aparatul de 

specialitate al Consiliului judeţean, conducători ai unor instituţii din subordine, precum şi 
reprezentanţi ai presei scrise şi audio-vizuale. 

 
Procesul - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Teleorman, din 

data de 13 ianuarie 2014, v-a fost pus la dispoziţie şi îl supun aprobării dumneavoastră. 
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 
În unanimitate de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei extraordinare a 

Consiliului Judeţean, din 13 ianuarie 2014. 
 

x 
Doamnelor şi domnilor,  
În conformitate cu prevederile art. 43 alin. (1) coroborate cu cele ale art. 98 din 

Legea administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, am întocmit următorul proiect al ordinii de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei sub formă de cotizaţie a 
Consiliului Judeţean Teleorman la Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene 
din România, pentru anul 2014. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei sub formă de cotizaţie a 

Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean Teleorman în calitate de 
membru asociat la Asociaţia Euro Teleorman, pentru anul 2014. 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei sub formă de cotizaţie a 

Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean Teleorman la Asociaţia Club 
Sportiv Baschet Teleorman - Alexandria, pentru anul 2014. 



 2 

 
4. Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a 

Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean Teleorman la Asociaţia de 
Dezvoltare Regională „Sud Muntenia”, pentru anul 2014. 

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribu ţiei sub formă de cotizaţie a 

Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară „Situaţii de Urgenţă Sud Muntenia”, pentru anul 
2014. 

 
6. Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a 

Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitarã ,,Beciu-Plopii Slãviteşti-Slobozia Mândra”, 
pentru anul 2014 . 

 
7. Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a 

Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitarã ,,Uda Clocociov-Saelele-Lunca”, pentru anul 
2014.   

 
8. Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a 

Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitarã ,,Segarcea Vale-Liţa-Turnu Mãgurele”, pentru 
anul 2014.   

 
9. Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei judeţului Teleorman, prin 

Consiliul Judeţean Teleorman, la finanţarea Centrului rezidenţial pentru 
persoane vârstnice dependente ,, Sf. Maria” din comuna Talpa, judeţul 
Teleorman, pentru anul 2014. 

 
10. Proiect de hotarâre privind stabilirea cuantumului cheltuielilor de 

funcţionare a centrelor de zi pentru protecţia copilului la nivelul municipiilor, 
oraşelor şi comunelor, precum şi stabilirea cotei-păr ţi de finanţare din bugetul 
judeţului pentru anul 2014 

 
11. Proiect de hotărâre privind stabilirea pre ţului mediu al produselor agricole 

la care arenda se exprimă în natură, pentru anul 2014. 
 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii serviciilor speci fice prin 
care se constituie veniturile proprii, cuantumul tarifelor, precum şi 
modalităţile de încasare şi utilizare a fondurilor Camerei Agricole Teleorman, 
pentru anul 2014. 

 
13. Proiect de hotărâre privind stabilirea pre ţului mediu pentru masa verde de 

pe pajişti, pentru anul 2014. 
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14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului activit ăţilor, 
manifestărilor, competi ţiilor şi acţiunilor cultural-sportive şi de tineret, 
religioase, educative şi de divertisment-recreere care se organizează şi 
finanţează de Consiliul Judeţean Teleorman în anul 2014. 

 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  propriu al jude ţului 

Teleorman pe anul 2014, şi estimările pentru anii 2015-2017. 
 

16. Proiect de hotarâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, a 
numărului de personal şi a fondului salariilor de bază  pe anul 2014, ale 
institu ţiilor şi serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean 
Teleorman, şi estimările pentru anii 2015-2017. 

 
17. Proiect de hotarâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Consiliului Judeţean Teleorman în Adunarea Generalã a Acţionarilor a S.C. 
APA SERV S.A.  

 
18. Proiect de hotarâre privind aprobarea rezultatului final al concursului de 

management organizat în vederea încredintarii managementului Centrului 
Judeţean de Conservare şi Promovare a Culturii Tradi ţionale Teleorman.    

 
19. Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcţiune a unor mijloace fixe 

medicale şi nemedicale din evidenţele Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Alexandria. 

 
20. Diverse. 

 
În calitate de iniţiator vă propun suplimentarea proiectului ordinii de zi cu încă un 

punct, şi anume: 
 Proiect de hotarâre privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a 

Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitarã ,,Managementul Deşeurilor Teleorman”, pentru anul 
2014.   

Având în vedere că este vorba de aprobarea unei contribuţii la o asociaţie de 
dezvoltare intercomunitară, propun introducerea proiectului la punctul nouă de la ordinea 
de zi, restul proiectelor urmând a se renumerota. 

Supun la vot introducerea proiectului de hotărâre prezentat pe ordinea de zi şi 
renumerotarea acesteia. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi propunerea a fost aprobată. 
Supun la vot proiectul ordinii de zi.  

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul ordinii de zi. 
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Potrivit art. 117 litera “a” din Legea nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi 

completările ulterioare, proiectele de hotărâri de la ordinea de zi au fost avizate pentru 
legalitate de secretarul judeţului.  

Înainte de a merge mai departe, ţin să precizez că, în conformitate cu prevederile 
art. 46 din Legea nr. 215/2001, respectiv ale art. 77 din Legea nr. 393/2004, nu poate lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor înscrise pe ordinea de zi consilierul judeţean 
care fie personal, fie prin soţ, soţie, afini, rude până la gradul IV inclusiv, are interes 
patrimonial în problema supusă dezbaterii. 

Dacă avem asemenea cazuri, rog să ne fie aduse la cunoştinţă pentru ca abţinerea 
de la deliberarea şi adoptarea hotărârilor să fie consemnată în procesul verbal al acestei 
şedinţe. 

La primul punct de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Consiliului Judeţean Teleorman la 
Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene din România, pentru anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre? 
 Domnul Izină Ion. 
 Aş avea şi eu o întrebare. 
 De la data înfiinţării U.N.C.J.R.-ului, care sunt realizările de care a beneficiat 
judeţul nostru care este membru cotizant? 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Asociaţiile se bucură de nişte avantaje la accesarea fondurilor europene. Este 
corect să informăm opinia publică despre aceste avantaje. 
 La şedinţa următoare vă voi prezenta o informare. 
 Domnul Neagu Florin. 
 Nu mi se pare corect şi nu sunt de acord ca fiecare cetăţean să plătească chiar şi 15 
bani având în vedere că este o perioadă de criză. Nu sunt de acord cu toate donaţiile pe 
care le facem astăzi. Toate aceste contribuţii pe care le aprobăm astăzi însumează 14 
miliarde lei vechi. Cu aceşti bani putem face ceva pentru judeţ. Eu mă voi abţine de la 
aceste proiecte de hotărîri privind cotizaţiile. 
 Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Cotizaţiile sunt plătite în baza Legii finanţelor publice nr. 273/2006. Unele dintre 
aceste asociaţii au fost înfiinţate ca o condiţie pentru a putea accesa fonduri europene.  
 Referitor la Asociaţia de Dezvoltare Regională „Sud Muntenia”, după cum ştiţi, 
Legea nr. 350/2004 este legea care reglementează această regionalizare. Consiliile 
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judeţene, prin contracte de asociere care au fost aprobate prin hotărâri, au înfiinţat şi 
stabilit reşedinţele acestor asociaţii. Acestea sunt organisme intermediare. Toate 
proiectele consiliului judeţean se derulează prin această asociaţie de dezvoltare cu sediul 
la Călăraşi. Când vorbim de consiliul judeţean vorbim la modul general, pentru că şi 
consiliile locale municipale, oraşeneşti, comunale, când au proiecte cu fonduri europene, 
şi mă refer la programul operaţional regional, nu pot derula acele proiecte decât prin 
Agenţia de Dezvoltare Regională , drept pentru care nu ne putem permite să nu plătim 
aceste cotizaţii. Aceste cotizaţii sunt plătite pentru ca aceste asociaţii să-şi poată 
desfăşura activitatea. Până la urmă îşi desfăşoară activitatea în interesul consiliilor 
judeţene, locale, deci în interesul cetăţenilor. Atâta timp cât celelalte autorităţi locale 
plătesc această cotizaţie stabilită de lege, nu ne permitem acum, mai ales într-o perioadă 
destul de importantă 2014-2020 când urmează o nouă sesiune de proiecte, să nu plătim 
această cotizaţie. 
 În legătură cu UNCJR-ul este organismul care reuneşte, pe baza liberului 
consimţământ, consiliile judeţene din România, ca autorităţi ale administraţiei publice 
locale. Este instituţia care apără interesele funcţionarilor publici, ale personalului 
contractual, ale aleşilor locali. S-au făcut unele modificări legislative la iniţiativa 
UNCJR-ului. Primim anumite proiecte de acte normative unde UNCJR-ul ne cere 
consultarea, după care ajung pe masa guvernului.  
 Multe dintre aceste cotizaţii sunt plătite pentru că înfiinţarea asociaţiilor a fost o 
condiţie impusă de ghidurile de finanţare. 
 Vă mulţumesc. 
 Domnul Neagu Florin. 
 Dacă îmi permiteţi. Eu nu contest activitatea acestor asociaţii, ci faptul că noi nu 
avem acces la bugetul lor, la organigramă. Niciodată nu am fost informaţi despre obiectul 
de activitate, de realizări. Eu personal nu ştiu nimic despre aceste asociaţii.  
 De ce noi cotizăm la ADI “Managementul Deşeurilor Teleorman” pentru că noi 
avem un operator care operează, încasează. 
 A fost achiziţionat, prin Euro Teleorman cred, un super sistem de comunicare la 
fiecare primărie care a costat o poală de bani şi nu a fost folosit niciodată. 
 Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Stimate coleg, ţin să vă precizez că toate acestea se vor regăsi în raportul de 
activitate pe care îl voi prezenta în consiliul judeţean. 
 Aş vrea să vă spun că ADI “Managementul Deşeurilor Teleorman” este organismul 
care urmăreşte modul de îndeplinire al celor două contracte: contractul de administrare a 
depozitului de la Mavrodin şi contractul de colectare a deşeurilor la nivelul judeţului 
Teleorman. Monitorizează şi urmăreşte cele două contracte pentru că acestea au fost 
condiţiile prevăzute în ghidul de finanţare. 
 Dacă nu mai sunt discuţii, vă rog să-mi daţi voie să vă prezint proiectul de hotărâre 
privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Consiliului Judeţean Teleorman la 
Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene din România, pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Cu 29 voturi „pentru” şi 2 „abţineri” (Doamna Burghiu Mihaela şi domnul Neagu 
Florin) s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de 



 6 

cotizaţie a Consiliului Judeţean Teleorman la Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene 
din România, pentru anul 2014. 

La punctul doi de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul 
Judeţean Teleorman în calitate de membru asociat la Asociaţia Euro Teleorman, pentru 
anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Izină Ion. 
 Aceeaşi rugăminte am, să fim informaţi asupra activităţii. 
 Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 La şedinţa următoare vă vom prezenta o informare. 

Nemaifiind observaţii, daţi-mi voie să vă prezint proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul 
Judeţean Teleorman în calitate de membru asociat la Asociaţia Euro Teleorman, pentru 
anul 2014. 

  Supun la vot proiectul de hotărâre. 
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Cu 30 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman 
prin Consiliul Judeţean Teleorman în calitate de membru asociat la Asociaţia Euro 
Teleorman, pentru anul 2014. 

La punctul trei de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul 
Judeţean Teleorman la Asociaţia Club Sportiv Baschet Teleorman - Alexandria, pentru 
anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
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- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Domnul Neagu Florin. 
Dacă îmi permiteţi, întrebarea mea este următoarea. Este legal să finanţăm un club 

sportiv? 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Este foarte corect şi legal să plătim această cotizaţie. Hotărârea prin care s-a 

aprobat contribuţia sub formă de cotizaţie a judeţului Teleorman la Asociaţia Club 
Sportiv Baschet Teleorman – Alexandria a fost atacată de Instituţia Prefectului, însă 
instanţa de judecată a dat câştig de cauză consiliului judeţean. 

Această cotizaţie este legală, consiliul judeţean este unul dintre membrii fondatori. 
Vreau să felicit echipa de baschet pentru rezultatele obţinute în anul 2013, sincer 

îmi pare rău că nu am timp liber pentru a participa la competiţiile pe care această echipă 
le desfăşoară. În anul 2014 ne va reprezenta în Cupele Europene, este o echipă cu care ne 
mândrim. În numele Consiliului Judeţean Teleorman vreau să felicit pe cei care 
coordonează activitatea echipei de baschet. 

Daţi-mi voie să vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub 
formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean Teleorman la Asociaţia 
Club Sportiv Baschet Teleorman - Alexandria, pentru anul 2014. 
  Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Domnul vicepreşedinte Bălan Ilie. 
Domnule preşedinte, fiind membru în comitetul director, eu nu voi vota. 
Domnul Piper Savu Florin. 
Din cauza faptului că fac parte din organele de conducere ale asociaţiei nici eu nu 

voi vota. 
Domnul Banu Daniel. 
Acelaşi lucru este valabil şi pentru mine, deci nu voi vota nici eu. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Este în regulă. 
Cu 27 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 

de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman 
prin Consiliul Judeţean Teleorman la Asociaţia Club Sportiv Baschet Teleorman - 
Alexandria, pentru anul 2014. 

La punctul patru de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul 
Judeţean Teleorman la Asociaţia de Dezvoltare Regională „Sud Muntenia”, pentru anul 
2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 
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- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii, vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman prin Consiliul Judeţean 
Teleorman la Asociaţia de Dezvoltare Regională „Sud Muntenia”, pentru anul 2014. 
  Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Cu 29 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman 
prin Consiliul Judeţean Teleorman la Asociaţia de Dezvoltare Regională „Sud 
Muntenia”, pentru anul 2014. 
 La punctul cinci de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman, prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Situaţii de Urgenţă Sud 
Muntenia”, pentru anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul vicepreşedinte Bălan Ilie. 
 Fiind preşedintele acestei asociaţii, îmi face foarte mare plăcere să discut despre 
acest proiect. Vreau să vă informez că s-au achiziţionat 67 autospeciale: autospeciale 
pentru intervenţie cu apă şi spumă de capacitate mare – 4000 litri , câte trei pentru fiecare 
judeţ, autospeciale de apă şi spumă de capacitate mijlocie – 2000 litri, câte două pentru 
fiecare judeţ, autospeciale pentru descarcerare pentru fiecare judeţ, autospeciale în caz de 
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incendii sunt trei, pentru Teleorman, Argeş şi Ialomiţa. Pentru Teleorman s-a mai 
achiziţionat un centru de comandă care poate face videoconferinţă în caz de calamitate 
naturală. Toate acestea s-au achiziţionat în primul proiect. În prezent, avem în 
implementare achiziţionarea unei autospeciale de 9000 litri şi una de de 7000 litri, ambele 
cu spumă, cu excepţia judeţului Giurgiu care a optat pentru o autospecială pentru 
intervenţie la înălţime. În plus, am primit confirmarea pentru dotarea fiecărui judeţ cu 
autofreze. Am avut intenţia să achiziţionăm un elicopter, dar necesita pilot şi alte 
cheltuieli.  
 Domnul Izină Ion. 
 Vreau să-l felicit pe preşedintele acestei asociaţii. Cu o cotizaţie mică se pot realiza 
lucruri mari. 
 Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Vă mulţumesc, dacă nu mai sunt observaţii, daţi-mi voie să vă prezint proiectul de 
hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman, prin 
Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Situaţii de 
Urgenţă Sud Muntenia”, pentru anul 2014. 

Domnul vicepreşedinte Bălan Ilie. 
Domnule preşedinte, eu nu votez. 
Domnul Zavera Nicolae. 
Nici eu nu voi vota. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Este în regulă. 

 Supun la vot proiectul de hotărâre. 
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 Cu 28 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind aprobarea contribuţiei sub formă de cotizaţie a Judeţului Teleorman, 
prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Situaţii 
de Urgenţă Sud Muntenia”, pentru anul 2014. 
 La punctul şase de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Beciu-Plopii Slãviteşti-
Slobozia Mândra”, pentru anul 2014 . 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 
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 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii, vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Beciu-Plopii Slãviteşti-Slobozia 
Mândra”, pentru anul 2014 . 
 Supun la vot proiectul de hotărâre.  

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 
 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Beciu-Plopii Slãviteşti-Slobozia 
Mândra”, pentru anul 2014 . 

La punctul şapte de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Uda Clocociov-
Saelele-Lunca”, pentru anul 2014.   

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Izină Ion. 
 La nivelul judeţului s-a constituit un grup de acţiune locală? 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Vreau să vă spun că este o condiţie esenţială prevăzută în Ghidul de finanţare. În 
momentul de faţă sprijinim înfiinţarea acestor grupuri de acţiune locală, sperăm ca în 
scurt timp să o finalizăm. 

Dacă nu mai sunt observaţii, daţi-mi voie să vă prezint proiectul de hotărâre 
privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin 
Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Uda 
Clocociov-Saelele-Lunca”, pentru anul 2014.   
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 
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În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Uda Clocociov-Saelele-Lunca”, 
pentru anul 2014.   
 La punctul opt de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Segarcea Vale-Liţa-
Turnu Mãgurele”, pentru anul 2014.   

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Segarcea Vale-Liţa-Turnu 
Mãgurele”, pentru anul 2014.   
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 
  - Cine este pentru ? 

- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Segarcea Vale-Liţa-Turnu 
Mãgurele”, pentru anul 2014.   

 La punctul nouă de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul 
Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Managementul 
Deşeurilor Teleorman”, pentru anul 2014.   

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
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- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 
voturi. 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean 
Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã ,,Managementul Deşeurilor 
Teleorman”, pentru anul 2014.  

 Doamna Ţigăneşteanu Nela. 
 Domnule preşedinte, eu un votez.  

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 În regulă. 

 Supun la vot proiectul de hotărâre. 
- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 Cu 29 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind aprobarea contribuţiei, sub formã de cotizaţie, a Judeţului Teleorman, 
prin Consiliul Judeţean Teleorman, la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitarã 
,,Managementul Deşeurilor Teleorman”, pentru anul 2014. 
 La punctul zece de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la 
finanţarea Centrului rezidenţial pentru persoane vârstnice dependente ,, Sf. Maria” din 
comuna Talpa, judeţul Teleorman, pentru anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contribuţiei judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la finanţarea 
Centrului rezidenţial pentru persoane vârstnice dependente ,, Sf. Maria” din comuna 
Talpa, judeţul Teleorman, pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 



 13 

- Abţineri ? 
În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contribuţiei judeţului Teleorman, prin Consiliul Judeţean Teleorman, la finanţarea 
Centrului rezidenţial pentru persoane vârstnice dependente ,, Sf. Maria” din comuna 
Talpa, judeţul Teleorman, pentru anul 2014 . 

La punctul 11 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
stabilirea cuantumului cheltuielilor de funcţionare a centrelor de zi pentru protecţia 
copilului la nivelul municipiilor, oraşelor şi comunelor, precum şi stabilirea cotei-părţi de 
finanţare din bugetul judeţului pentru anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind stabilirea 
cuantumului cheltuielilor de funcţionare a centrelor de zi pentru protecţia copilului la 
nivelul municipiilor, oraşelor şi comunelor, precum şi stabilirea cotei-părţi de finanţare 
din bugetul judeţului pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind stabilirea 
cuantumului cheltuielilor de funcţionare a centrelor de zi pentru protecţia copilului la 
nivelul municipiilor, oraşelor şi comunelor, precum şi stabilirea cotei-părţi de finanţare 
din bugetul judeţului pentru anul 2014. 
 La punctul 12 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
stabilirea preţului mediu al produselor agricole la care arenda se exprimă în natură, pentru 
anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
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- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 
voturi. 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Neagu Florin. 
 În momentul de faţă grâul se vinde cu 0,50-0,60 lei/kg., adică noi vom plăti 
impozit pentru un preţ mult mai mare, nu reflectă un preţ real. 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Am înţeles problemele dumneavoastră stimate coleg, dar potrivit Codului fiscal noi 
avem obligaţia de a aproba această hotărâre. 
 Direcţia pentru Agricultură a judeţului Teleorman are competenţa de a stabili 
aceste preţuri prin specialiştii din cadrul acestei instituţii. Noi aprobăm an de an aces preţ 
la data la care Codul fiscal a instituit această obligaţie. 
 Dacă nu mai sunt observaţii, daţi-mi voie să vă prezint proiectul de hotărâre 
privind stabilirea preţului mediu al produselor agricole la care arenda se exprimă în 
natură, pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 
 Cu 30 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind stabilirea preţului mediu al produselor agricole la care arenda se 
exprimă în natură, pentru anul 2014. 
 La punctul 13 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea structurii serviciilor specifice prin care se constituie veniturile proprii, 
cuantumul tarifelor, precum şi modalităţile de încasare şi utilizare a fondurilor Camerei 
Agricole Judeţene Teleorman, pentru anul 2014. 

Rog pe domnul Cioabă Petre, preşedintele comisiei economice să prezinte raportul 
de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
structurii serviciilor specifice prin care se constituie veniturile proprii, cuantumul 
tarifelor, precum şi modalităţile de încasare şi utilizare a fondurilor Camerei Agricole 
Judeţene Teleorman, pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 



 15 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
structurii serviciilor specifice prin care se constituie veniturile proprii, cuantumul 
tarifelor, precum şi modalităţile de încasare şi utilizare a fondurilor Camerei Agricole 
Judeţene Teleorman, pentru anul 2014. 

La punctul 14 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
stabilirea preţului mediu pentru masa verde de pe pajişti, pentru anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind stabilirea 
preţului mediu pentru masa verde de pe pajişti, pentru anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Cu 30 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind stabilirea preţului mediu pentru masa verde de pe pajişti, pentru anul 
2014. 

La punctul 15 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Programului activităţilor, manifestărilor, competiţiilor şi acţiunilor cultural-
sportive şi de tineret, religioase, educative şi de divertisment-recreere care se organizează 
şi finanţează de Consiliul Judeţean Teleorman în anul 2014. 

Rog preşedinţii comisiilor economică şi juridică să prezinte rapoartele de avizare. 
- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Domnul Neagu Florin. 
 Un buget total estimat pentru toate aceste activităţi la cât se ridică? 

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
La 1.000 mii lei. 
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Vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea Programului activităţilor, 
manifestărilor, competiţiilor şi acţiunilor cultural-sportive şi de tineret, religioase, 
educative şi de divertisment-recreere care se organizează şi finanţează de Consiliul 
Judeţean Teleorman în anul 2014. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

Cu 30 voturi „pentru” şi o „abţinere” (domnul Neagu Florin) s-a aprobat proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Programului activităţilor, manifestărilor, competiţiilor şi 
acţiunilor cultural-sportive şi de tineret, religioase, educative şi de divertisment-recreere 
care se organizează şi finanţează de Consiliul Judeţean Teleorman în anul 2014. 

La punctul 16 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2014, şi estimările pentru 
anii 2015-2017. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2014, şi estimările pentru anii 2015-
2017. 

S-a procedat la citirea şi supunerea la vot a fiecărui capitol, subcapitol, titlu, 
articol, alineat şi a fiecărei anexe, atât a bugetului propriu al judeţului Teleorman, pe anul 
2014, cât şi a estimărilor pentru anii 2015-2017. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre în integralitatea sa. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului  propriu al judeţului Teleorman pe anul 2014, şi estimările pentru anii 2015-
2017. 

La punctul 17 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului 
salariilor de bază  pe anul 2014, ale instituţiilor şi serviciilor publice din subordinea 
Consiliului  Judeţean Teleorman, şi estimările pentru anii 2015-2017. 
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Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 

Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului salariilor de bază  
pe anul 2014, ale instituţiilor şi serviciilor publice din subordinea Consiliului  Judeţean 
Teleorman, şi estimările pentru anii 2015-2017. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetelor de venituri şi cheltuieli, a numărului de personal şi a fondului salariilor de bază  
pe anul 2014, ale instituţiilor şi serviciilor publice din subordinea Consiliului  Judeţean 
Teleorman, şi estimările pentru anii 2015-2017. 
 La punctul 18 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Judeţean Teleorman în 
Adunarea Generalã a Acţionarilor a S.C. APA SERV S.A. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre? 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Consiliului Judeţean Teleorman în Adunarea Generalã a 
Acţionarilor a S.C. APA SERV S.A.  
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
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- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Consiliului Judeţean Teleorman în Adunarea Generalã a 
Acţionarilor a S.C. APA SERV S.A.  
 La punctul 19 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
aprobarea rezultatului final al concursului de management organizat în vederea 
încredintarii managementului Centrului Judeţean de Conservare şi Promovare a Culturii 
Tradiţionale Teleorman.    

Rog preşedinţii comisiilor economică şi juridică să prezinte rapoartele de avizare. 
- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 

 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rezultatului final al concursului de management organizat în vederea încredintarii 
managementului Centrului Judeţean de Conservare şi Promovare a Culturii Tradiţionale 
Teleorman.    
 Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rezultatului final al concursului de management organizat în vederea încredintarii 
managementului Centrului Judeţean de Conservare şi Promovare a Culturii Tradiţionale 
Teleorman.    
 La punctul 20 de la ordinea de zi este înscris proiectul de hotărâre privind 
scoaterea din funcţiune a unor mijloace fixe medicale şi nemedicale din evidenţele 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Alexandria. 

Rog preşedinţii comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate să 
prezinte rapoartele de avizare. 

- Domnul Cioabă Petre, comisia economică. 
- Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
- Domnul Vlad Eugen Ovidiu, comisia juridică. 
- Comisia juridică avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi. 
- Domnul Vrăjitoarea Emilian, comisia urbanism. 
- Comisia urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre în unanimitate de 

voturi. 
Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
Vă mulţumesc. 
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 Dacă sunt observaţii pe marginea acestui proiect de hotărâre, vă rog să le 
prezentaţi. 
 Nu sunt, în aceste condiţii vă prezint proiectul de hotărâre privind scoaterea din 
funcţiune a unor mijloace fixe medicale şi nemedicale din evidenţele Spitalului Judeţean 
de Urgenţă Alexandria. 
    Supun la vot proiectul de hotărâre. 

- Cine este pentru ? 
- Impotrivă ? 
- Abţineri ? 
 

 În unanimitate de voturi s-a aprobat proiectul de hotărâre privind scoaterea din 
funcţiune a unor mijloace fixe medicale şi nemedicale din evidenţele Spitalului Judeţean 
de Urgenţă Alexandria. 

Trecem la ultimul punct „Diverse”. 
În mape aţi avut două materiale de la Autoritatea Teritorială de Ordine Publică 

Teleorman, respectiv : 
1. Informare privind activitatea desfăşurată de Autoritatea Teritorială de Ordine 

Publică Teleorman în trimestrul IV/2013. 
2. Planul strategic anual cu privire la obiectivele ce trebuie îndeplinite de 

Inspectoratul de Poliţie Judeţean Teleorman şi indicatorii de performanţă minimali pentru 
anul 2014. 

Dacă în urma studierii materialelor aveţi propuneri sau obiecţiuni, vă rog să le 
prezentaţi. 

x 
 Dacă  aveţi alte probleme? 
 Domnul Pârjol George. 
 Vreau să vă spun că în comunele din nordul judeţului nicio reţea de cablu nu 
difuzează posturile locale.  

Domnul preşedinte Adrian Ionuţ Gâdea. 
 Am înţeles. O să verificăm să vedem ce se întâmplă şi o să vă informez. Toţi 
cetăţenii judeţului trebuie să beneficieze de posturile locale. 
  Vreau să-l felicit pe domnul Iliescu Alexandru, preşedintele A.T.O.P. pentru 
activitatea pe care o desfăşoară şi sper ca împreună cu Inspectoratul de Poliţie să  
remedieze toate deficienţele care apar la nivelul judeţului. 

Epuizându-se ordinea de zi, declar încheiate lucrările şedinţei şi vă mulţumesc 
pentru participare. 

 
 
 
 
PREŞEDINTE,         SECRETAR AL JUDEŢULUI, 

 
      Adrian Ionuţ Gâdea       Silvia Oprescu 
 

 


